
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 24.09.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul
Ialomita orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr.197/18.09.2019  si OUG nr. 57/2019
privind Codul administrativ,
              La sedinta participa un numar de  11  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram 
Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion 
Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava  Ani Titela, Zainea Ancuta.  La sedinta mai 
participa  doamna primar Decu Fănica,  domnul secretar  Mănăilă Petrică , doamna contabil 
Stroe  Geta si doamna  Pantelimon Raluca , inspector Urbanism.
       Sedinta este deschisa de catre domnul Manaila Petrică,  care arată  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  11  consilierii in functie  din 11 cat constituie  
Consiliul Local, după  care  supune spre aprobare  procesele verbale de la sedintele ordinare din
lunile  iulie și august, cu   eventuale obiectii.
     Doamna consilier  Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  solicita  sa fie redactate  mai  
detaliat  interventiile sale  din cadrul dezbaterilor  pe marginea proiectelor de hotarari 
importante, respectiv  rectificarea bugetului local , contul de executie .
   Nu mai sunt discutii  pe marginea procesului verbal  din luna iulie  si se voteaza cu ;
- 11  voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
Nu mai sunt discutii  pe marginea procesului verbal  din luna august  si se voteaza cu ;
- 9  voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, 
Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
 - 2 abtineri(Constantin Lucian, Dogaru Lenuta)
   Domnul secretar Manaila  Petrica intervine si precizeaza  ca trebuie  sa se aleaga un  alt 
presedinte de sedinta, avand in vedere ca  au trecut  cele trei luni  in care a  fost presedinte de 
sedinta  doamna Dumitrache Mihaela,   solicitand domnilor consilieri  sa faca propuneri.
   Domnul consilier Rosu Adrian  il propune pe domnul consilier Marin Ionel.
   Doamna consilier Dogaru Lenuta il propune pe  domnul consilier  Mitan  Ion Madalin.
   Doamna consilier Zainea Ancuta il  propune pe domnul  consilier  Constantin Lucian.
Se supune la vot propunerea domnului consilier Rosu Adrian si se voteaza cu ;
-7 voturi  pentru((Avram Ionela , Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, 
Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela)
- 4 abtineri(Alvadanei Mita, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, Zainea Ancuta)
 Se supune la vot propunerea doamnei  consilier  Dogaru  Lenuta si se voteaza cu ;
  -5 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, Mitan Ion 
Madalin Zainea Ancuta)
   -6 abtineri((Avram Ionela , Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela)
Se supune la vot propunerea doamnei  consilier  Dogaru  Lenuta si se voteaza cu ;
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  -5 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, Mitan Ion 
Madalin Zainea Ancuta)
   -6 abtineri((Avram Ionela , Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela)
  Presedinte  de sedinta  pentru urmaroarele trei luni  este ales domnul consilier Marin Ionel.
     Se adopta HCL Stelnica  nr. 52/24.09.2019
   Doamnul   presedinte de sedinta  Marin Ionel. prezinta ordinea de zi  a sedintei,  aceasta 
fiind inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza:
 1 Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local  pe anul 2019- initiator primar Decu
Fanica.
 2. Proiect de hotarare privind  aprobarea  organizării  evenimentului cultural “ Aniversare 
“50+”/ Nunta de aur”  - initiator primar Decu Fanica.
 3. Proiect de hotarare pentru  completarea  HCL Stelnica  nr. 13/2016  privind aprobarea  
Serviciului public de interes local apă-canal - initiator primar Decu Fanica.
4. Proiect de hotarare pentru   completarea  HCL Stelnica nr. 14/2016 privind aprobarea 
Regulamentului de Organizare si functionare a  Serviciului public de interes local apa- canal 
Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
5. Proiect de hotarare  pentru  aprobarea  inființării unui număr de 3 posturi contractuale, la 
Serviciul public de interes local apa- canal  Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
6. Proiect de hotarare pentru  revocarea unor articole din Regulamentul de organizare și 
functionare al serviciului de salubrizare  la comuna Stelnica - initiator primar Decu Fanica. 
7. Proiect de hotarare  privind  aprobarea indicatori tehnico- economici actualizati după 
achiziția de lucrări  și  servicii,  pentru obiectivul de investitii   :”ÎNFIINȚARE  DISPENSAR 
UMAN  ÎN COMUNA  STELNICA, JUDEȚUL IALOMIȚA” - initiator primar Decu 
Fanica.
8. Proiect de hotarâre  privind desemnarea reprezentantului  Consiliului local in Consiliul de 
administratie  al  Școlii  Gimnaziale Maltezi.- initiator primar Decu Fanica.
   Se supune la vot   ordinea  de zi   si se votează cu;
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si  anume :  Proiect de hotarare privind
rectificarea  bugetului  local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate,
ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după 
care   da cuvantul   doamnei  contabil Stroe Geta  pentru a  prezenta raportul  de  specialitate. 
   In  continuare  doamna contabil  Stroe Geta  da citire  raportului de specialitate, unde face 
referire la  documentele  care au stat la baza acestei rectificari, dupa care   detaliaza  propunerile
privind majorarea veniturilor si a cheltuielilor, precum  si virarea  unor sume de la un capitol la 
altul , respectiv de la un obiectiv de investitii la altul.
 Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe 



marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și precizeaza ca  aproape in fiecare luna 
am avut rectificare de buget, dupa care  face referire la suma de 67 mii lei,  necesara la 
cheltuieli si intreaba  unde se duc cei 55  mii lei de la protectia mediului.
  Doamna contabil Stroe Geta  intervine si precizeaza ca  aceasta suma  reprezinta cota noastra 
de cofinantare pentru cel de al doilea contract de  finantare  incheiat cu ADI Ialomita, pentru 
racordari la sistemul de canalizare.
    Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si o intreaba  pe doamna primar Decu Fanica  cate
gospodarii se racordeaza cu acesti bani.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine  si  precizeaza ca  acest proiect este impartit in doua 
etape de executie, s-a facut asa deoarece un singur contract  nu era suficient  sa  realizam aceste 
racordari , adica sa cuprindem toata zona care vrem sa o asfaltam si anume strazile din  tot 
cartierul nou si  strada Cetatii .
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  doreste  sa stie care este numarul de gospodarii 
care  sunt racordate  pe fiecare contract de finantare.
   Doamna primar  Decu Fanica intervine si precizeaza  ca  pentru primul contract sunt propuse 
105  racordari,  iar la cel deal doilea 101 racordari.
  Doamn consilier Zainea Ancuta  intervine  si  intreaba  de  ce a fost nevoie sa se  incheie doua 
contracte de finantare.
   Doamna primar Decu Fanica intervine  si  raspunde  ca  procedat in acest  fel  ca  sa  obtinem 
de doua ori suma de  200 mii lei  de la ADI Ialomita, avand in vedere ca acest proiect   este in 
valoare de  aproximativ 550 mii lei, iar daca nu  aveam aceasta solutie, trebuia sa punem 
diferenta   de 350 mii lei din bugetul local.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si face referire  la transferul sumei de 10 mii lei  
de la capitolul invatamant, dupa care o intreaba pe  doamna  primar Decu Fanica de ce se 
percep la copii bani  pentru  fondul clasei  folositi la  diverse cheltuieli  materiale .
   Doamna contabil Stroe Geta intervine si precizeaza ca banii pentru cheltuieli materiale s-au   
alocat prin buget la inceputul anului, nefiind cazul sa se mai ceara bani pentru fonful clasei.
   Doamna  primar  Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  o sa il intrebam pe domnul  director 
al  Scolii gimnaziale Maltezi , care  va fi invitat  la sedinta din luna octombrie. 
    Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si precizeaza ca  a fost sesizata de   parintii 
copiilor,  cu privire la acest aspect  si   a fost surprinsa  , avand in vedere ca  din bugetul local 
sunt alocate sume   considerabile .  
   Doamna primar Decu Fănica intervine si precizează că  la inceputul anului scolar   s-a discutat
acest aspect  in  Consiliul   de adminitratie, unde au fost prezenti  toti profesorii si invatatorii, 
unde s-a  stabilit ca nu  se  percep bani pentru fondul clasei. In continuare  mentioneaza ca 
doamna invatator  Gornea Maria a venit cu o solicitare  pentru procurarea unei  table  
electronice  si s-a  hotarat  sa fie achizitionata din banii ramasi  de la  pamant. 
  Doamna  consilier  Zainea Ancuta  intervine  si precizeaza ca este cunoscut faptul ca prin lege 
s-a interzis   fondul clasei, si nu este permis sa se solicite bani pentru cerneala  pentru  coala de 
scris si alte materiale didactice. In continuare mentioneaza ca  acsteste discutii s-au purtat in 
primele zile , dupa deschiderea noului an scolar.
   Doamna consilier Dumitrache Mihaela  intervine si  precizeaza ca  la clasa  a-I-a, parinti au 
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venit cu initiativa sa cumpere  fete de banca noi .
Doamna contabil Stroe Geta intervine si  precizeaza ca  inca de la inceputul anului s-au  alocat 
din bugetul local, sume suficiente pentru cheltuielile  materiale  de la scoala , fiind  de  
neconceput sa se mai ceara bani pentru fondul clasei.  
   Doamna consilier  Zainea  Ancuta  intervine si face referire  la  lista de investitii intreaband  
despre ce  pompa este vorba .
  Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca este vorba de pompa lowara, deja   
achizitionata  la Serviciul public de intres local apa canal, unde  a fost alocata suma de 11 mii 
lei, dar  s-au cheltuit  8 mii de  lei  pentru achizitia  pompei si raparatiile la celelalte  pompele 
de suprafata,  de aceea a fost transferata suma   de 3 mii lei la alt capitol de cheltuieli.  
  Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si solicita lamuriri cu privire la suma tranferata la  
sanatate.
   Doamna  contabil Stroe  Geta intervine si precizeaza ca  este suma necesara pentru 
cofinantarea  investitiei “ Infiintare  Dispensar uman in comuna Stelnica .
    Doamna consiler  Zainea Ancuta  intervine si   solicita lamuriri  cu privire  la suma 
transferata la capitolul  “transporturi”, dupa care intreaba  cat a costat aceasta investitie 
“modernizarea drumurilor publice  in comuna Stelnica”.
    Doamna contabil  Stroe  Geta  intervine si precizeaza ca nici nu au inceput  lucrarile la 
aceasta   investitie, acum suntem in faza de achizitie  si  ne pregatim  sa alocam bani pentru  
cheltuielile cu taxele de la ISC.   
  Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 53/24.09.2019
      Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : . Proiect de hotarare privind  
aprobarea  organizării  evenimentului cultural “ Aniversare “50+”/ Nunta de aur”  - initiator 
primar Decu Fanica.
        Doamna presedinte  Dumitrache Mihaela ,  presedintele comisiei  pentru cultura, culte, 
invatamant, sanatate, asistenta sociala  si protectia copilului, prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
    Doamna primar Decu Fanica da citire  proiectului de hotarare si  referatul de aprobare , după 
care  precizeaza ca  la initiativa  unor cetateni din comuna Stelnica, care au peste  50 de ani de 
casatorie, am  propus  sa  organizam acest eveniment  incepand  cu anul acesta, pe data  de 1 
octombrie, fiind  si ziua  internationala a persoanelor varsnice,  fiind necesar sa alocam o suma  
nu  prea mare ,  pentru a le oferii acestora cate  un mic cadou si o diploma  cu aceasta ocazie.   
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si  precizeaza ca  a observat  ca s-a facut
public acest eveniment, prin anunturi,   pentru care nu are nimic impotriva, dorind  sa  stie  care 
este persoana care a solicitat acest  lucru  si ce se va face pentru ei.
   Doamna primar Decu Fanica  intervine  si  precizeaza ca  au  solicitat   organizarea  acestui 
eveniment numiti Tudor Zaharia si Manea Ristu, care anul acesta au implinit 50 de ani de 



casatorie, iar celelalte familii au peste  50 de ani de casatorie.
  Doamna consilier  Zainea Ancuta  intervine si  precizeaza ca  la acel referat  intocmit de 
doamna bibliotecar  trebuia sa fie atasat si tabelul de la starea civila,   cu cele 26 de familii  care
vor fi sarbatorite  prin acest eveniment, dupa care intreaba cine ar fi trebuit sa  puna la 
dispozitie aceasta lista.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine  si  raspunde ca este intocmita aceasta lista,  de catre  
doamna  de la registrul  agricol  si  o va pune la dispozitie  acum de  domnul secretar. 
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine   si solicita   doamnei  primar  Decu Fanica sa  
precizeze  care  este programul  acestui  eveniment .
   Doamna primar  Decu Fanica  intervine si  precizeaza ca   acest  eveniment  incepe cu o slujba
religioasa  la Biserica de la Maltezi,  apoi la Caminul cultural  va  canta  corala  Sf. Mina  de la 
Episcopia  Sloboziei si Calarasilor  si ansamblul  Doina Baraganului, precum si echipa de 
dansuri  „Mugurasii”  din Stelnica. 
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 54/24.09.2019
  Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare pentru  
completarea  HCL Stelnica  nr. 13/2016  privind aprobarea  Serviciului public de interes local 
apă-canal  - initiator primar Decu Fanica.
          Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare  , 
după care  face referire  la discutiile  din cadrul   comisiei,  unde a  explicat ca  serviciile 
publice  de interes local  pot fi  subventionate  din  bugetul  local,  conform legii finantelor 
publice locale.     In  cazul Serviciului public de interes local  apa-canal ,  nu se mai poate 
finanta  cu pretul  de 1,95  lei/m.c.,  drept  pentru  care va fi necesar sa  se majoreze  pretul, dar  
in acest  moment   nu putem   realiza  acest  aspect, deoarece   trebuie sa  infiintam  postul de 
sef de serviciu, pentru a semna  documentatia aferenta.  
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
  Doamna consilier Zainea Ancuța  se înscrie la cuvânt  și intreaba  care sunt cheltuielile de 
functionare  aferente serviciului.
    Doamna  primar  Decu  Fanica intervine si precizeaza  ca  cheltuielile  sunt  cele de personal ,
cu  energia electrica ,  analizele de la DSP,   plata apei din subteran  la SGA Ialomita  si 
reparatiile curente.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si intreaba    ce pret a rezultat  pe baza  acestor 
cheltuieli . 
   Doamna primar Decu Fănica intervine  si precizeaza  ca  pretul    corect pentru   asigurarea 
finantari  serviciului , este de 3 lei/m.c.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si intreaba  daca acest pret  va fi doar la serviciul 
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de alimentare cu  apa, fara canalizare.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine si raspunde ca   pretul este doar pentu  consumul de 
apa potabila, nu discutam  acum de canalizare, ci   la momentul cand va fi functionala.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine și întreabă   daca  sun restantieri  la plata apei 
potabile si daca s-au  luat masuri pentru  a fi incasate  debitele restante.
   Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  debitele restante  pentru cosumul de 
apa potabila , nu au o pondere  mare in  situatia actuala,  iar pentru incasarea acestora s-au facut 
demersurile  legale  care le avem la dispozitie,  in unele cazuri nu am reusit sa –i  executam 
silit , deoarece  nu  putem afla de  la ce banca  isi ridica salariul, un exemplu  fiind domnnul 
Borsaru Tudorel, care  nu  si-a achitat facturile  de foarte mult  timp. In continuare  face referire 
la  starea  de  functionare a a apometrelor ,   care  in foarte multe cazuri  nu  mai inregistreaza 
corect  consumul de apa  si  exista  diferenta  intre apometrul  central  si ciririle din teren. 
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 55/24.09.2019 
     Se trece la punctul  nr.4  de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare pentru   
completarea  HCL Stelnica nr. 14/2016 privind aprobarea Regulamentului de Organizare si 
functionare a  Serviciului public de interes local apa- canal Stelnica - initiator primar Decu 
Fanica.
            Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
   Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, dupa 
care  da cuvantul domnului  secretar Manaila Petrica pentru mai multe explicatii.
      In continuare  domnul secretar Manaila Petrica intervine  si precizeaza ca   acest punct   
deriva de la cel  anterior  , fiind necesar  sa se completeze si regulamentul de organizare si 
functionare cu  aceasta modalitate de finantare, respectiv prin subventii de la bugetul local.  
  Domnul    presedinte de sedinta  Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
    Nu  sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 56/24.09.2019 
  Se trece  la  punctul   nr.5  de pe ordinea de zi  si  anume ; Proiect  de  hotarare   pentru
aprobarea  inființării unui număr de 3 posturi contractuale, la Serviciul public de interes local
apa- canal  Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
      Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după



care  face referire  la discutiile  de la punctul  3  privnd  subventionarea din bugetul  local  a
serviciului,  context in care   trebuie sa infiintam postul de sef de serviciu, ocazie cu care am
propus infiintarea  a  inca doua  posturi contractuale de executie, avand in vedere ca in viitorul
apropiat vom  da in functiune si sistemul de canalizare. 
   Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si solicita mai multe lamuriri  pe aceasta
tema.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine și precizează ca acest serviciu  fiind  cu 
personalitate  juridica, trebuie sa   fie condus de un sef , care sa semneze documentele, sa 
coordoneze activitatea serviciului, drept pentru care  s-a propus  completarea organigramei , 
prin infiintarea  acestui  post de conducere si cele doua de executie.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine si completeaza  ca scopul  este sa putem majora pretul
la apa si bineinteles sa obtinem licenta  si pentru sistemul de canalizare.
  Domnul  consilier   Rosu Adrian se  inscrie la cuvant si  intreaba daca acest  serviciu poate
functiona  fara acest  sef  de serviciu.
  Domnul secretar Manaila Petrica intervine si raspunde ca  momentan postul va fi vacant, iar
atributiile acestuia vor fi delegate catre unul dintre angajati.
   Nu mai sunt discuții si se voteaza cu ; 
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 57/24.09.2019 
 Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și informează pe domnii consilieri că in 
  Se  trece  la  punctul   nr.6   de  pe  ordinea  de  zi  si  anume  ; Proiect  de  hotarare  pentru
revocarea  unor  articole  din  Regulamentul  de  organizare  și  functionare  al  serviciului  de
salubrizare  la comuna Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
          Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarâre si  referatul de aprobare , după
care  face   referire  la  discutiile  din  cadrul  comisiei   cu  privire  la   revocarea  anexei  2  la
regulamentul  de   organizare si  fuctionare  al   serviciului  public   de  salubrizare  al  comunei
Stelnica  ca urmare a  mentiunilor transmise de la prefectura,  in urma controlului de legalitate,
regulament care a fost corectat si adaptat  la situatia  noastra, de catre domnul secretar, dupa
discutiilor din sedinta respectiva. 
   Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii  consilieri la discutii  pe
marginea acestui punct de pe ordinea de zi; 
   Doamna  consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si referitor la  adresa de la prefectura,
prin care  s-au facut mentiuni  cu privire la dispozitia de convocare si a constatat ca domnul
secretar  s-a  conformat,   dar   este  nemultumita   de  acel  termen  prevazut   pentru a  depune
amendamente, avand in vedere ca materialele de sedinta  nu se dau in termenul stabilit prin
lege.
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     Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine si precizeaza ca  prin noului Cod administrativ,
au survenit foarte  multe modificari care  au termene de  realizare,  drept pentru  care  trebuie sa
ne conformam.
   Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant  si referitor la mentiunile  pe marginea
regulamentului,  a constatat ca la mai toate regulamentele  supuse spre aprobarea cosiliului local
, au fost  probleme cu aceste sanctiuni, ulterior fiind modificate.  In continuare mentioneaza  ca
aceste sanctiuni  stabilite atat  de consiliul local cat si cele prevazute de legislatia nationala  sa
fie puse in aplicare  de catre primar  sau imputernicitii acestuia,  atunci cand sunt  constatate
incalcarea  normelor privind  salubrizarea si nu ducem lipsa de aceste  situatii pe raza comunei..
   Domnul secretar Manaila Petrica  intervine si  precizeaza ca  in urma acestor mentiuni a
verificat  legislatia din domeniu si  toate  contraventiile sunt  prevazute  de legislatia nationala,
drept pentru care este necesar sa fie  revocata  anexa 2.
   Domnul  consilier Constantin  Lucian se inscrie la cuvant si intreaba  unde se regasesc aceste
contraventii, deoarece  nu sunt in materialul de sedinta.
   Domnul secretar Manaila Petrica intervine si  precizeaza ca acea anexa 2 la regulamentul
initial aprobat,  nu se mai regaseste in cadrul regulamentului actualizat, pus la dispozitie,  pentru
faptul ca  acest aspect  trebuie revocat , asa cum am mai precizat  contraventiile   prevazute in
anexa sunt  cele care se regasesc si in  legislatia  national , ceea ce  nu  este  legal. 
  Domnul  consilier  Constantin   Lucian   intervine   si  considerea  ca  cei  care  citesc  acest
regulament  trebuie sa  vada si acele contraventii prevazute de lege , pentru a  lua la conostinta
de ele , in ideia de  se conforma  pe linie de salubrizare.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine si  precizeaza ca tocmai de aceea s-a venit cu
revocarea   acestor  contraventii   deoarece   nu  sun  de  competenta  consiliului  local  sa  le
stabileasca, atata timp cat sunt stabilite de legislatia nationala.
   Nu mai sunt discuții și se votează cu;
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 58/24.09.2019 
Se trece la punctul  nr.7  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare  privind  
aprobarea indicatori tehnico- economici actualizati după achiziția de lucrări  și  servicii,  pentru 
obiectivul de investitii   :”ÎNFIINȚARE  DISPENSAR  UMAN  ÎN COMUNA  STELNICA,
JUDEȚUL IALOMIȚA” - initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate,
ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarâre si  referatul de aprobare , după 
care precizeaza ca  dupa derularea proceduri de achizitie  a contractului de lucrari,   trebuie sa se
actualizeze   indicatorii tehnico-economici, iar apoi  da cuvantul doamnei inspector Pantelimon 
Raluca  pentru  a prezenta  raportul de specialitate.
   Domna inspector Pantelimon  Raluca  prezinta raportul de specialitate  cu valoarea actualizata
a  investitiei , defalcat  pe sursa de finantare, respectiv bugetul  de stat si bugetul local, precum 
si suprafata  construita, conform devizului actualizat.



      Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe
marginea acestui punct de pe ordinea de zi; 
  Domnul  conilier Constantin Lucian se inscrie la cuvant  si face referire la cap.  5  din  devizul 
general actualizat,  unde este prevazut organizarea de santier in suma de 5555 lei de la bugetul 
local, dupa care intreaba ce lucrari  cuprinde aceasta valoare.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine  si  precizeaza ca  sunt  lucrari  pentru organizarea de 
santier, respectiv imprejmuire , spatii de depozitare materiale si utilaje  si constructii provizorii. 
   Domnul consilier Constantin Lucian  intervine si  precizeaza  ca  acum  face legatura  cu 
interventia sa  de la momentul cand s-a aprobat devizul initial pentru aceasta investitie, cand  a 
fost luat  de sus  , ca acel gard de imprejmuire se plateste din bugetul  local.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine si   pentru a  lamuri aceasta problema ,  detaliaeaza  
lucrarile  care trebuiesc executate  , conform proiectului tehnic, care se transpun in situatiile de 
lucrari. In continuare mentioneaza ca exista posibilitatea ca  acea suma prevazuta  in deviz ,  sa 
nu fie cheltuita  in  totalitate , ci doar  pentru lucrarile  efectiv executate.  
   Domnul consilier Constantin Lucian  intervine si precizeaza ca acea imprejmuire nu 
corespunde   cu legislatia  in vigoare, unde este prevazut ca   imprejmuirea   se face cu panouri 
metalice  cu inaltimea de 2 m. In continuare  mentioneaza ca prin multitudinea de lucrari care se
executa,   riscul este foarte mare  pentru cei are trec prin zona, avand  in vedere ca  acest santier 
se afla foarte aproape de aleea pietonala,  fiind multe aspecte  care nu sunt in regula si nu vrea 
sa faca rau,  sau sa  sesizeze alte autoritati.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza ca este raspunderea constructorului  si  
considera ca  nu trebuie sa fim asa negativisti  si rigurosi  peste masura,  cand  se realizeaza 
aceste investitii.
    Domnul consilier  Rosu Adrian se inscrie  la cuvant si intreaba daca  noi  Consiliul local si 
primaria in calitate de beneficiari  avem  vreo responsabilitate  cu privire  la modul cu  se 
organizeaza constructorul  si cum executa lucrarile.
  Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  pentru calitatea lucrarilor executate  
raspunde dirigintele de santier  pe care il avem la  aceasta  investitie  si bineinteles ca avem o 
persoana  desemnata din cadrul primariei, care urmareste  executarea lucrarilor prevazute in 
proiect, iar  ce inseamna organizare si celelalte  actiuni de securitate si sanatate  a muncii sunt  
in sarcina constructorului .
    Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  referitor la valoarea investitiei  
actualizata,  unde a constatat ca  este mai mica decat cea initiala,  intreaba care este diferenta  
intre cele doua valori.
    Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca se  poarte  vedea din devizul 
actualizat, pe care  vi l-am pus la dispozitie,  diferenta  fiind   valoarea  dotarilor si a utilitatilor, 
care se  vor realiza ulterior.
  Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
- 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
-o abtinere(Constantin Lucian)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 59/24.09.2019 
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Se trece la punctul  nr.7  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarâre  privind 
desemnarea reprezentantului  Consiliului local in Consiliul de administratie  al  Școlii  
Gimnaziale Maltezi.- initiator primar Decu Fanica.
  Doamna presedinte  Dumitrache Mihaela ,  presedintele comisiei  pentru cultura, culte, 
invatamant, sanatate, asistenta sociala  si protectia copilului, prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
   Doamna  primar  Decu Fanica  dă citire proiectului de hotarâre si  referatul de aprobare .
   Domnul secretar  Manaila  Petrica intervine  si precizeaza ca  desemnarea  reprezentantului 
consiliului local  trebuie sa se faca prin vot secret. 
Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri  sa faca propuneri 
marginea acestui punct de pe ordinea de  zi ;
   Domnul  consilier Rosu propune pe doamna consilier Dumitrache Mihaela.
   Doamna Zainea Ancuta  propune  pe domnul consilier Constantin  Lucian
 Domnul  secretar Manaila Petrica  completeaza bulerinele de vot cu propunerile facute si le 
distribuie domnilor consilieri.
   Dupa   derularea   votului  secret  de catre domnii consilieri , si  dupa  numaratoarea   voturilor
de catre  domnul  secretar, a rezultat urmatoarele;
    Doamna consilier Dumitrache  Mihaela  a obtinut 6 voturi  iar Domnul Constantin Lucian a 
obtinut 5 voturi.
   Asadar   a fost  desemnata  doamna consilier DUMITRACHE MIHAELA,  ca  reprezentant al
consiliului local in Consiliul de administratie  al Scolii Gimnaziale Maltezi.
       Se adopta HCL Stelnica  nr. 60/24.09.2019 
  Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si il intreaba pe domnul secretar  de ce  
nu mai este trecut pe ordinea de zi  si  punctul- alte discutii, unde  se discutau si celelalte 
probleme  care  sunt la nivelul comunei.
   Domnul  secretar Manaila Petrica intervine si  precizeaza ca in conditiile  noului cod  
administrativ  in proiectul ordinei de zi  sunt prevazute proiectele de hotarari , initiatorul  si 
comisia de specialitate  care  il avizeaza.   In continuare  mentioneaza ca se va documenta si va 
discuta cu  colegii secretari  cu privire la acest aspect .
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care domnul   presedinte de sedinta MARIN IONEL
declară inchisă ședința ordinară a Consiliului Local Stelnica din data de 24.09.2019.

 PRESEDINTE   DE SEDINTA                                              SECRETAR   GENERAL              
MARIN IONEL                                                                                Mănăilă Petrică
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